
 
 

Bestuursverslag 
 
Belangrijke ontwikkelingen in 2024 
 
 
Route en informatieborden 
 
Er zijn  in het verleden verschillende informatieborden geplaatst om de wandelaars van het 
gebied te informeren over de geschiedenis en unieke aspecten van de polder Bloemendaal. 
Helaas worden borden moedwillig gesloopt. Een aantal borden zijn inmiddels al vervangen. 
Het vervangen van de borden veroorzaakt uitgaven die niet nodig zouden moeten zijn. Ook 
het solarpaneel op de picknicktafel is kapot gemaakt. In 2024 zijn er plannen gemaakt om 
deze tafel weer uitstraling te geven. 
 
Financieel 
 
Voordat er uitgaven gedaan worden wordt er steeds gekeken of deze uitgaven betaald 
kunnen worden. De Stichting heeft  per einde december 2024 een aantal verplichtingen 
lopen terzake het project bodemdaling, laarzen pad en aansluiting laarzen pad op de 
winterdijk.. 
  
 
 Vrijwilligerswerk 
 
De vrijwilligersgroep Polder Bloemendaal heeft dit jaar weer het hele jaar kunnen werken 
aan het landschapsonderhoud  . We mogen ons mede door de landelijke aandacht 
verheugen in een toename van de deelnemers aan de zaagploeg. 
 
Bodemdaling 
 
Met behulp van externe partijen als Gemeente Waddinxveen, Stichting Regiodeal, 
Waterschap, Broere Irrigatie B.V.  en Provincie Zuid Holland is het mogelijk gebleken om een 
meerjarig onderzoeksprogramma naar bodemdaling op te gaan zetten  Er is een gedeelte 
oorspronkelijk ingericht en een gedeelte met actief waterbeheer, waarbij het water wordt 
opgevangen en niet gelijk terugvloeit naar de sloot en andersom wordt in de periode van 
droogte water ingelaten. Door middel van deze proeven kunnen we kijken of met een aantal 
maatregelen de bodemdaling en de daarmee gepaard gaande CO2 uitstoot dat vrijkomt bij 
verteren van het veen  kan worden tegen gegaan. Door gewenste aanpassing van de 
subsidieregeling vanuit de Provincie Zuid Holland en de bijzondere meetjaren is  besloten 
het project in 2024 afte sluiten en de rapportage op te stellen. 
 
 
 
 
 



Groot onderhoud paden en uitbreiding van het bestaande gebied 
 
We hebben hierover gesproken met de Gemeente hoe we enerzijds de verwachte uitgaven 
voor grootonderhoud kunnen gaan regelen en anderzijds zijn er nog percelen die we graag 
willen laten aansluiten op het bestaande gebied waar voldoende ruimte is voor wandelen, 
extensieve veeteelt en de beste voorwaarden voor weidevogels kunnen creëren. 
 
 
Aanvoer van gebiedsvreemde grond 
 
In het afgelopen jaar zijn we geconfronteerd geworden met aanvoer van gebied vreemde 
grond op enkele percelen. Als Stichting maken we ons om twee redenen zorgen over deze 
aanvoer. Voldoet de kwaliteit van de grond of is er sprake van vervuiling van het gebied. 
Doordat de aangevoerde grond met name zand zwaarder is wordt de veengrond weggedrukt 
hetgeen extra uitstoot van CO2 geeft en dit ook de instandhouding van het 
veenweidegebied met de weidevogel bestand niet wordt bevorderd. Dit is besproken met de 
verantwoordelijke instanties. 
 
Achterstand onderhoud Winterdijk 
 
De Gemeente Waddinxveen is in het najaar 2024 gestart met het grote onderhoud van de 
Winterdijk. In 2025 zal het grote onderhoud worden afgerond. 
 
  
Ontwikkeling Polder Bloemendaal Noord 
 
De Gemeente  heeft in de afgelopen jaren  meerdere stukken grond gekocht in dit deel aan 
de Henegouwerweg. Wij hebben de Gemeente verzocht te kijken hoe we dit gebied op een 
goede wijze kunnen in passen in de plannen van Weids Bloemendaal. Hierbij is de denken 
aan het vergroten van de wandelmogelijkheden. DE Stichting zet zich in om dit gebied qua 
bestemming te laten aan sluiten met er andere gebied ten zuiden van de Brugweg 
 
 
Bestuurssamenstelling 
 
 We willen het aantal bestuursleden uitbreiden met 2 bestuurders uitbreiden. Het bestuur is 
uitgebreid met Adriana Bremmer. 
 
 
 
Belangrijke aandachtsgebieden 2025 
 
Groot onderhoud paden en uitbreiding van het bestaande gebied 
 
Het grootonderhoud van de Winterdijk is thans al bijna afgerond en zal na het broedseizoen 
feitelijk worden afgerond. 
 



Voor het versterken van het laarzen pad langs de Molenvliet en het aanleggen van de 
verbinding door middel van een trekpont tussen laarzen pad en de winterdijk  langs de 
Molenvliet is een door de gewijzigde regelgeving ( omgevingsvergunning)  alsmede beperkte 
beschikbaarheid van aannemers nog niet uitgevoerd in 2024 maar zal naar verwachting in 
het 3e kwartaal 2025 worden uitgevoerd. 
 
De solartafel zal dit jaar worden omgebouwd naar een prachtige mozaïek tafel 
 
 
 
 
Financieel 
 
Omdat de Stichting geen eigen inkomsten heeft wordt er  geprobeerd om op verschillende 
wijze middelen te verkrijgen. Enerzijds door de uitbouw van de Vrienden van Weids 
Bloemendaal en anderzijds door een vaste bijdrage vanuit de overheden. 
 
Het project Bodemdaling zal dit jaar ook financieel worden afgewikkeld. 
 
Bestuursleden 
 
 
Het bestuur is in 2025 uitgebreid met George de Wit. 
We willen het aantal bestuursleden uitbreiden met nog een bestuurder uitbreiden.   
 
Ontwikkeling Polder Bloemendaal Noord 
 
De Gemeente  heeft in de afgelopen jaren  meerdere stukken grond gekocht in dit deel aan 
de Henegouwerweg. Wij hebben de Gemeente verzocht te kijken hoe we dit gebied op een 
goede wijze kunnen in passen in de plannen van Weids Bloemendaal. Hierbij is de denken 
aan het vergroten van de wandelmogelijkheden. De Stichting Weids Bloemendaal zet zich in 
om dit gebied qua bestemming te laten aan sluiten met er andere gebied ten zuiden van de 
Brugweg. Uit de laatste berichten blijkt dat de gemeente in dit groene gebied ook 
woningbouw plannen heeft. Of dit is in te passen in de groen gordel om Waddinxveen zoals 
dit eerder bedoeld was is nog zeer de vraag. 
  
 
Project pilot bodemdaling 
 
De eindrapportage bodemdaling is met alle betrokken partijen besproken in de presentatie 
van het eindrapport op 9 mei 2025. Voor de rapportage verwijzen wij graag naar de website 
Stichtingweidsbloemendaal.nl/ bodemdaling 
 
  
 
 
 


